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Agenda    
FNF Rogaland styremøte 
 

Dato: Tirsdag 26. september kl. 15:00 

Sted: Ryfylke friluftsråd og teams 

Til stede: Karl Andreas (På teams, deltok bare i første del),  

Erik (På teams), Ivar, Øyvind, Anne Katrine 

Endre (Koordinator) 
 
 
Saksliste 
Styremøtet startet med at Karl Andreas orienterte fra sak 67/21, 3 ledd.  
 
 
61/21 Dagsorden 

- Godkjenning av referat og innkalling 
o OK 

- Saker til eventuelt 
o OK 

- Forslag til datoer for styremøter 2022 
o 18. januar, 22. februar, 29. mars, 26. april, 24. mai, 21. juni, 23. august, 27. 

september, 25. oktober, 29. november 
 OK 

 
62/21 Årsmøte og storsamling 

- Innkalling til årsmøte 
o Se vedlegg «Forslag til representanter» og «Invitasjon» 

 Oppfølging: Koordinator endrer invitasjonen slik at den andre delen av 
programmet kommer tydeligere frem. Setter opp samme frist for 
innmelding av representanter og saker. Tydeliggjør dokumentet 
«forespørsel om gjenvalg» 

- Tilbud fra Ryfylke fjordhotell 
o Godtatt av styret 

- Forslag til seminarholder 
o Alf Odden 
o Andre forslag? 

 Jarle lunde  
 Invitere aksjonsgruppe på Høyvik.  
 Bjarte Skipavåg – Kåseri om restaurering av gård. Suldal sogelag 
 Befaring til norsk stein.  

• Koordinator ber om befaring 
o Oppfølging: Erik sjekker med foreslåtte foredragsholdere. Holder styret 

oppdatert. 
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62/21 Fagrafjell-Bærheim: 
 Frist 17.11 

- Koordinator rapporterer fra folkemøte 
o Dette er en melding – Avveie mengden arbeid 
o Traseen har to mulige alternativer der startpunkt er viktigst. 
o Ny type mast.  
o Skal kabel i bakken være et viktig moment? 

- Oppfølging: Koordinator utarbeider en kort høringsuttalelse som fokuserer trase 
som unngår Ramsarområdene Øksnavadtjørn og Lonavatn, samt Vagleskogen. 
Mål om å få Statnett til å vurdere alternativer med mindre skadeomfang. 

 
63/21 Ny 132 kV kraftledninger Fagrafjell–Vagle og Vagle–Stokkeland 

- Tilleggssøknad. 
- Utvidelse av Vagle transformatorstasjon og riving av Stokkeland stasjon Frist 

17.11. 
- Konklusjon: FNF har ikke uttalt seg tidligere i denne prosessen. Tilleggssøknaden 

gis derfor ikke prioritet. FNF utarbeider ikke uttalelse. 
 

64/21 Detaljregulering for krysset mellom Madlaveien og Regimentveien 
- Frist 19.11 
- Krysset ved sverd i fjell.  
- Komplisert kryss med svært mange hensyn.  
- NJFF har signalisert at de kommer til å gi uttale.  
- Konklusjon: FNF har bidratt tidligere i utarbeidingen av planen for krysset. 

Interessene våre er hørt og styret ser ikke grunn til å prioritere saken ved dette 
stadiet. FNF utarbeider ikke uttalelse. 

 
65/21 E39 Bue-Ålgård 

- Frist 28.11 
- Detaljeregulering 
- Alternative traseer ved Bue som kan få store konsekvenser for fiske 
- NJFF har signalisert sin interesse i å uttale seg 
- Konklusjon: FNF utarbeider ikke uttalelse 

 
66/21 Juleavslutning 

- Forslag fra koordinator: 
o Juleavslutning/Styremøte med middag på Utstein kloster hotell 

- Konklusjon: Fjordbris hotell på Østhusvik kom opp som et motforslag til Utstein 
kloster hotell og ble valgt. Styremøtet/juleavslutningen starter kl18:30. 

  

https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=7572&type=A-1
https://nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=4887&type=A-1
https://www.stavanger.kommune.no/siteassets/samfunnsutvikling/planer/reguleringsplaner/horing-plansaker/2517-madlaveien-regimentveien/presentasjon-plan-2517.pdf
https://www.nyeveier.no/prosjekter/e39-sorvest/e39-bue-algard/
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67/21 O-Saker 
- Sørmarkas venner har startet forberedelsene til lokalvalget i 2023. De vil ha vern 

av Sørmarka opp som valgkampsak i Stavanger. De ønsker et vern av friluftslivet. 
Koordinator er svært positiv til tilnærmingen og mener foreningen er ute i rett 
tid.  

- Koordinator, Tore Gilje (NJFF), Øyvind, deltok på dialogmøte med 
landbruksavdelingen i Klepp kommune sammen med SLF og Jæren friluftsråd for 
å drøfte friluftsliv i landbruket. Vi fikk til en fruktbar diskusjon. 

- Koordinator og Haugesund turistforening møte Teknisk gruppe fra Etne i Skjold 
Arena torsdag 21. oktober. Der ble 420kv sjøkabel fra Blåfalli til Gismarvik drøftet. 
Møtet var svært positivt og vi er spent på videre samarbeid med teknisk gruppe. 

o Karl Andreas orienterte fra møte i DNT sin vindkraftgruppe der sjø- og 
jordkabling også hadde vært tema.  

- Oppstart av Regionalplan for areal- og kraftkrevende industri. Avventer dato 
enda, men første verksted blir i november. 

- Oppfølging av Ulla-Førre. 
o Både NJFF, STF og Naturvernforbundet har signalisert at de kommer til å 

levere høringsuttalelser hver for seg.  
- Koordinator har ikke kalt inn til møte med regionalplanavdelingen. Møtet med 

Suldals ordfører har vært prioritert, nå som det er i boks skal det settes av tid til 
fylkeskommunen. 

- Sandnes hytte og friluftsforum. FNF tar over plassen til Stavanger turistforening.  
- Planprogram for havnefronten i Stavanger. Frist 29. november.  
- Oppstart av frivillig skogvern på Skipavåg i Vindafjord.  
- To uttalelser sendt 

o Demostrasjonsanlegg for flytende havvind 
o Krossberg transformatorstasjon 

68/21 Eventuelt 
- FNF-Hatten 

o Oppfølging: Koordinator bestiller 10 FNF-hatter med logo til de i styret 
som ønsker.  
 Klättermusen Grimner Expedition Cap (Velg farge) | SQOOP 

- Ny-Hovedvannledning, Planprogram, frist 9. desember 
o Oppfølging: Koordinator legger ved planprogrammet i e-posten til 

referatet. Blir sak ved neste styremøte. 
- STF ønsker å arrangere et seminar om energiøkonomisering – på nyåret. Kan det 

være et mulig FNF-samarbeide? 
o Sak til neste styremøte. Styret. Kanskje utfordre Lyse og de politiske 

eierne? 
o Oppfølging: Styret stiller seg positive til STF sitt forslag, men skal FNF være 

med må det være et FNF fokus på seminaret. Eksempelvis konsekvensene 
av vårt økte forbruk. Videre oppfølging tas opp som sak ved neste 
styremøte. 

- Time kommune godkjente søknad om nydyrking på Mossigemarkene. Gnr. 60, 
Bnr, 1. kommunen reduserte arealet med 2 daa.  

o Oppfølging: Saken sendes videre til Øyvind og Erik for gjennomlesning og 
mulig klage. 

 
  

https://www.stavanger.kommune.no/samfunnsutvikling/planer/reguleringsplaner/horing-reguleringsplan/planprogram-holmen-og-ostre-havn/
https://www.statsforvalteren.no/contentassets/2a6363fec6e347c29659df21f4d33285/melding-oppstart-frivillig-skogvern-skipavag.pdf
https://sqoop.no/produkt/klattermusen-grimner-expedition-cap-unisex-flere-farger/
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Vedlegg:  
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styremøte: 30. november  
Merk: Møte 30. november starter ca. 18:30 like etter møte i FNF-Svg FR.  

- Faglig råd i Stavanger: 30. november. 15:00 
Kurt Idland som tar over etter Torgeir Esig Sørensen stiller 

 
Koordinators andre møter, befaringer og fravær: 

- FNF nasjonale koordinator allmøter – normalt hver tirsdag fra kl. 12:30 
- Friluftslivssamling med Miljødirektoratet – Trondheim, 9. november 
- Koordinatorers julebord etter friluftslivssamling – Trondheim, 9. november 
- Koordinator avvikler ferie 10.-12. november 
- Koordinatorsamling med styrer – region Kysten, på Herdla i Vestland 17.-18.  november 

 
 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement - listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland og/eller https://fnf-nett.no/laer-mer/ : 
 

- Forskning i Friluft konferanse, Hamar, 2. – 3. desember 2021* 
 

*Koordinator planlegger å delta 

https://fnf-nett.no/laer-mer/

